

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

繽紛活動日

本園定於八月八日(星期一)低、幼班為「繽紛活動日」，有關詳情如下：

- (一)活動日期：八月八日(星期一)
- (二)回校時間：學生須於中午 12 時回校集合
(當天低、幼班學生上午不用回校上課)
- (三)活動地點：東華三院姚達之紀念小學
- (四)活動時間(小學)：下午 2 時至 4 時
- (五)活動內容：
 1. 學生表演
 2. 頒發各班操行獎
 3. 親子閱讀圖書頒獎
 4. 頒發家長義工感謝狀
 5. 魔術表演
- (六)學生校服：學生須穿著運動校服或各班老師指定服飾。
- (七)誠邀家長參加觀賞表演。
- (八)家長集合時間：家長需於下午1時30分往東華三院姚達之紀念小學集合，家長入座須使用安心出行。

備註：由於8月5日(星期五)高班下午舉行畢業禮，故低、幼班半日及全日班學生當天上午照常上課，中午12時放學。

二零二二年八月四日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:220804
4th August, 2022

School Fun Day

Our school fun day for K2 and K1 will be held on 8th August, 2022 (Monday). Details are shown as follows:

- (1) Date of Event: 8th August, 2022 (Monday)
- (2) Time: Student should attend the school at 12:00 noon
(No lessons for K2 and K1 students in the morning)
- (3) Venue: TWGHs Yiu Dak Chi Memorial Primary School
- (4) Time of Event (at primary school) : 2:00 pm – 4:00 pm
- (5) Content :
 1. Student performance
 2. Presentaiton of conduct awards to students
 3. Presentation of parent-child reading awards
 4. Presentation of awards to parent volunteers
 5. Magic show
- (6) The Student must wear tidy PE uniform/specific clothes advised by their class teacher.
- (7) We cordially invite parents to watch our show.
- (8) Parent Gathering Time : assembly at 1:30 pm. at TWGHs Yiu Dak Chi Memorial Primary School. Parents are required to scan the "LeaveHomeSafe" venue QR code.

Remark: K3 graduation ceremony will be held on 5th August,2022 in the afternoon. K2 and K1 students are required to attend the classes in the morning and dismiss at 12:00 noon.